



Lokalrådsmøde, Jyllands-Ringen onsdag den 18.06.2025 kl. 18.00

Deltagere: Knud Nissen, Camilla Wittendorf-Reich og Allan Schultz Andersen – afbud Samuel Ringgaard Davey, Mogens K. Mortensen og Kira Gartner

Til mødet var der ikke nogen dagsorden, da vi var reduceret til 3, men dog besluttet at mødes alligevel.

Der var ikke optaget referat fra sidste møde, da undertegnede referent var til andet møde inden, dog relateret til lokalområdet (angående Gudenåen).

Der enedes om, at der generelt skal tages referat og at der også er referent på de fælles møder med "Resenbrogruppen". Her har der også været tvivl, om der skulle holdes møde 18.6

Vi blev enige om, at udarbejde et udkast til næste møde med "Resenbrogruppen" omkring den planlagte "messe" den 5. oktober.

Udkastet er sendt til alle i Messenger gruppen – sammen om Resenbro. Der er så god tid og mulighed for at komme med flere input og der er lagt op til at vi mødes den 13. august eller 20. august først i lokalrådet kl 18 og efterfølgende kl 19 med "Resenbrogruppen". Mødested Jyllands-Ringen.

I forhold til programmet den 5.10 undersøger vi mulighed for at kunne få støtte i de puljer man kan søge. Rune kontaktes i den forbindelse. Vi er lidt i tvivl om, hvilken pulje, vi skal søge i og hvornår inden.

Vi evaluerede ligeledes Lokaldysten og selv om der var færre deltagere end sidste år blev der gået til den banen rundt også selv om vi blev kraftigt afkølet undervejs. Det blev til flere km end sidste år. Camilla offentliggør de endelige resultater på Facebook.

Afslutningsvis var der plads til at vi fik vendt de aktiviteter der foregår eller kunne foregå i lokalområdet. F. eks bliver petanquebanen ved Skærbækvænget stort set ikke benyttet. I Linå er det populært, men ikke et spil for vores lokalområde?

Referent: Allan